
Voorwoord voorzitter
Onlangs werd een nieuwe schepen aangesteld in Deinze. In haar dankwoord vertelde ze dat ze graag productief samenwerkt met 
alle 35 gemeenteraadsleden. Helaas merkten we daarvan nog niet zo veel. Integendeel: de agendapunten van de gemeenteraad 
verschijnen meestal al als beslissingen in de krant nog voordat ze besproken werden op de gemeenteraad.

Veel vragen over nieuwe bib

Voor belangrijke dossiers die over meer-
dere legislaturen lopen, verwacht N-VA 
Deinze dat er een consensus bereikt wordt 
over de partijgrenzen heen. Bij de keuze 
van de locatie voor de nieuwe bib bijvoor-
beeld was dat niet het geval en duwde de 
meerderheid de beslissing door. Spijtig, 
want N-VA Deinze zit nog met veel vragen 
rond dit project. Is het tweehonderd jaar 
oude gebouw geschikt? Dat weten we niet. 
Hoeveel gaat de aankoop kosten? Dat 
weten we ook niet. Hoeveel gaat de inrich-
ting van een moderne bib in dit specifieke 
gebouw van zeven verdiepingen kosten? 
We hebben er het raden naar. 

Blanco cheque

De eenvoudige vraag van N-VA Deinze 

om de definitieve beslissing uit te stellen 
tot het volledige kostenplaatje gekend is, 
werd weggewuifd. U, als belastingbetaler, 
tekent dus een blanco cheque. Laat ons 
duidelijk zijn: de N-VA is voorstander van 
een moderne bib in Deinze. Maar ook van 
het zuinig omspringen met uw belasting-
geld. Het gebouw van de huidige bib werd 
met meer dan een miljoen euro verlies 
verkocht. 

Stadsschuld stijgt

De kostprijs voor het opkopen van de ‘kop 
van de Tolpoortstraat’, inclusief de sane-
ringskost voor de historische vervuiling, 
rijst de pan uit. U betaalt voor het publie-
ke groen, de meerwaarde van de appar-
tementen gaat naar de privé-investeerder. 
Ondanks de bijzonder lage realisatiegraad 

van de beloofde projecten stijgt de schuld 
van de stad tot ongekende hoogten.

Binnenkort duwt u met een stem voor 
de N-VA het beleid van onze stad in een 
nieuwe richting, voor een Deinze in vorm. 
Laat het een van uw goede voornemens 
zijn voor een voorspoedig 2024! Weet u 
graag meer? Kom dan zeker naar onze 
nieuwjaarsreceptie. Iedereen is welkom!

Jan Vander 
Mijnsbrugge

Nieuwjaarsreceptie 
De voorzitter en het voltallige bestuur van N-VA Deinze nodigen u uit 
om het glas te heffen op het nieuwe jaar.

Zondag 21 januari 
om 11 uur

Brielpaviljoen
Ingang Brielmeersen

Lucien Matthyslaan 15
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Martine Keymeulen versterkt het BCSD
Martine Keymeulen vervangt Sylvie Claeys in het bijzonder comité voor de sociale dienst (BCSD). Het BCSD buigt zich vooral 
over steunaanvragen en speci� eke problemen van kwetsbare inwoners.

“Het vergt een objectieve maar brede maatschappelijke blik en een 
groot inlevingsvermogen als men zijn mandaat in het BCSD goed 
wil invullen”, zegt afdelingsvoorzitter Jan Vander Mijnsbrugge. “Als 
gewezen coördinator van de sociale dienst van het Vlaams agent-
schap Opgroeien is Martine de geknipte persoon.”

Kansarmoede aanpakken

“In het consultatiebureau van Kind en Gezin merk ik dat jonge ou-
ders het in deze tijd niet allemaal even gemakkelijk hebben. Ook in 
mijn buurt pik ik kansarmoede op. Via mijn mandaat in het BCSD 
wil ik het sociale weefsel van mijn stad versterken en mij ten dienste 
stellen van de inwoners die het moeilijk hebben. Ik zet het werk en 
engagement van Sylvie Claeys deskundig verder”, licht Martine toe.  

Wie is Martine?
  geboren in Aalst    68 jaar oud    woont in Deinze sinds 2014    partner van Etienne, mama van Tim en oma van Nahla en Nyo    

gepensioneerd ambtenaar bij het agentschap Kind en Gezin    vrijwilliger bij consultatiebureau Zeventiendorpen en WZC Ten Bosse    
bestuurslid en organisatieverantwoordelijke van N-VA Deinze

N-VA Deinze kiest voor slimme mobiliteit
De werkgroep mobiliteit van N-VA Deinze neemt de mobi-
liteitsplannen van Deinze en Nevele opnieuw onder de loep 
met nieuwe, digitale technologie. 

Slimme mobiliteitsoplossingen bieden een ander en ruimer 
perspectief dan wat Deinze nu toepast. Op dit moment maakt 
de stad er geen gebruik van. Dat is volgens ons een gemis-
te kans. Want wist u dat er heel veel digitale programma’s 
bestaan die het verkeer grondig analyseren? Die tools brengen 
met behulp van artificiële intelligentie oplossingen in beeld 
waar men anders niet aan denkt. Dat is volgens de werkgroep 
precies wat we op dit moment nodig hebben, want Deinze kent 
heel wat verkeersinfarcten. Denk maar aan de Poelstraat. 

Digitale oplossingen

Met de hulp van artificiële intelligentie (AI) worden de hui-
dige verkeersstromen perfect in kaart gebracht. Zo komt er 
misschien wel een alternatief uit de bus voor de ingevoerde 
enkelrichting. Nu stellen we vast dat de stad vasthoudt aan 
gemaakte beslissingen zonder nieuwe informatie te gebruiken. 
“De wetenschappelijke meerwaarde van dergelijke digitale 
platformen is al bewezen. Hoog tijd dat de stad er ook gebruik 
van maakt”, zegt raadslid Matthias Neirynck. 

Hebt u ook goede ideeën? Bezoek ons online 
ideeënplatform en laat daar uw bericht achter.
www.ideedeinze24.be 

N-VA Deinze wenst alle 
Deinzenaars een kerst 
vol vrede en een jaar 
zonder verdriet of 
tegenslag. Mogen de 
dagen, weken, maanden 
gevuld zijn met liefde 
en een lach.

Sylvie Claes en Martine Keymeulen (rechts)

deinze@n-va.be



Karlien De Paepe – een sociaal beest in hart en nieren, zoals ze zelf zegt – zetelt al even in het bestuur van N-VA Deinze. Bart 
Vermaercke voelt haar aan de tand en laat haar honderduit vertellen over haar leven en werk.

Hoe houdt u zich professioneel bezig?

“Ik werk al 39 jaar in de Karrekol in Drongen, een voorziening 
voor volwassenen met een meervoudige motorische handicap. 
De laatste 20 jaar uitsluitend in nachtdienst. Als het enigszins 
lukt, ben ik ook aanwezig bij uitstapjes, feestjes en de creatieve 
dagbesteding. Dit jaar doe ik trouwens aan keramiek met de 
bewoners.”

En voor de rest?

“Samen met mijn echtgenoot, familie of vrienden houd ik er-
van om samen leuke dingen te doen. Onze agenda’s lopen snel 
vol, want er valt altijd wel ergens iets te beleven. Samen eten, 
wandelen, fietsen, cultuur beleven, bloemschikken, naar zee 
gaan, een weekendje weg, reizen, …”

“Ik ben ook sociaal geëngageerd en put energie uit het onder-
steunen van kleine en grote initiatieven. Zo ben ik al meer dan 
15 jaar bestuurslid bij de Gezinsbond en bij een buurtcomité. 
Of Mooimakers, kent u die? Samen met andere gemotiveerde 
buren lopen we regelmatig een rondje met onze knijptang in 
de hand. Al het sluikafval pikken we daarmee op. Bovendien 
is het een leuke en nuttige bezigheid om samen met mijn klein-
kinderen te doen. Bij deze plaats ik meteen een warme oproep. 
Houd u ook van een propere buurt en steekt u graag de handen 
uit de mouwen? Wandel dan gerust met ons mee.”

Hoe belandde u in de politiek?

“Bij de start van N-VA Nevele vroeg mijn nonkel Hugo Ver-
haege of ik mee op de foto wou. Hij wou een persfoto die de 

verjonging en kracht van vrouwen toonde. Want anders was 
het wat saai met al de mannen alleen! (lacht) En zo kwam 
van het een het ander. Veertien dagen later zat ik mee in het 
bestuur. Mijn man had me nochtans verwittigd: ‘Dit gaat niet 
bij één keer blijven!’”

“Van 2012 tot 2018 zetelde ik in het vast bureau van de 
OCMW-raad in Nevele. Een job die me enorm veel voldoening 
gaf. Die zes jaar waren heel intens. Ik leerde daar ook alles 
in een juist perspectief te plaatsen. Maar de goesting om me 
sociaal in te zetten bleef. Sedert de fusie met Deinze kreeg ik 
het voorrecht om in de gemeenteraad te zetelen. N-VA Deinze 
staat er weer met een fractie om u tegen te zeggen. Dus laat 
2024 maar komen.”

Waarom bent u zo gek op politiek?

“Omdat ik een sociaal beest ben. Ik help graag waar ik kan 
en zal kleine en grote obstakels aan de kaak stellen. Het geeft 
me veel voldoening wanneer ik die mee kan oplossen. Vooral 
bereikbaar zijn voor de inwoners blijft voor mij belangrijk.” 

Hebt u nog een boodschap voor de inwoners van Deinze?

“Ja! Praat met elkaar. Laten we elkaar op straat begroeten en 
vooral niet wegkijken. Ook niet wegkijken van elkaars proble-
men en elkaar proberen te helpen. Heb respect voor elkaar, on-
dersteun elkaar in plaats van kritiek te uiten op sociale media”

Bestuurslid in de kijker

Karlien De Paepe: 
Het geeft me veel 
voldoening wanneer 
ik obstakels kan 
opruimen.”

Wie is Karlien?
  bijna 30 jaar gelukkig getrouwd met Christiaan    moeder van een dochter en een zoon    omi van 2 onmisbare schatten
  gemeenteraadslid N-VA Deinze    lid van de Politieraad Deinze     lid van de algemene vergadering Zorgbedrijf Meetjesland

www.n-va.be/deinze



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


